
söndag 27 oktober 2019

Styrelsemöte Angelstad Sockenråd
Närvarande: Iris Nilsson, Ulf Andersson, Sebastian Skoglund

Mötet öppnas av ordförande Ulf A

Genomgång av föregående protokoll görs

Angelstad dagen 

Allt gick bra under under Angelstad dagen och vi är nöjda med resultatet. Vi gick någon 
tusenlapp back men har ett kapital på 28.300kr
 

 Badplatsen 

De är dags att ta upp badbryggorna för säsongen. Ulf kontaktar Håkan Nillson om detta 
och återkommer med datum till övriga styrelsen. Iris fixar till de vita stolpbanden då en 
del håller på att gå sönder.

Campinas väg

Ulf har varit i kontakt med Christer Johansson på tekniska förvaltningen om finare grus 
till vägen, de har varit ute och tittat och konstaterar att det blir tajt för en lastbil att lasta 
av gruset. Mer har vi inte hört sedan dess.

Ideér till nästa år

Vi diskuterade olika förslag på aktivitet för nästa år. Kanske en cykelfest till våren och en 
föreläsning eller en pubafton till hösten. Alla får i uppgift att tänka ut något konkret 
förslag till nästa gång vi ses. 



söndag 27 oktober 2019

Hemsidan

Hemsidan kommer att få ett lyft under hösten/vintern 2019. Sebastian tar på sig 
uppgiften i form av företagare för webbdesign och tar ut ett arvode om 4500kr.

Nästa möte Söndagen den 24/11 kl 18.00 hos Iris

 Årsmötet bestämt till den 8/3 2020 kl 17.00 i klubbstugan

Jenny Karlsson Michael Åhlander

_______________________ ___________________________


